

聯合書院金禧院慶閉幕答謝會 16/7/2007

Ceremony Marking the Completion of the 50th Anniversary Celebration of United College

書院於金禧院慶閉幕答謝會致送紀念狀予以下單位，以表謝意。

To show thanks and gratitude, the College presented Certificates of Thanks to the following units.



香港教師會會長高家裕教授(中)。
Professor Ko Ka Yue, President of Hong Kong Teachers' Association (centre).



鳴社代表鄒穎文女士(中)。
Ms Chau Yuan Weng, Representative of Ming Society (centre).



香港文教發展五十年專題展覽的協辦學者——中大歷史系逸夫書院何佩然教授(中)。
Professor Ho Pui Yin, Department of History, Shaw College, CUHK - the coordinator of the "Fifty Years of Cultural and Education Development in Hong Kong" Exhibition (centre).



大學圖書館系統署理館長黃潘明珠女士(中)。
Mrs Rita Wong, Acting University Librarian of University Library System (centre).



書院校友會張煊昌博士(左二)。
Dr Thomas H C Cheung, President of United College Alumni Association (second from left).



書院教職員聯誼會會長簡阮美妍女士(中)。
Mrs Pauline Kan, Chairperson of United College Staff Association (centre).



第四十四屆學生會幹事會會長陳栢生同學(中)及第四十五屆學生會會長周凱鋒同學(左二)。
Mr Chan Pak Sang (centre) and Mr Calvin Chau (second from left), Presidents of 44th and 45th United College Student Union Executive Committee.